

8天6晚

体验感动人心的最美新江南

全程无购物站

第一天 古晋 ✈️ 吉隆坡 ✈️ 上海 (机上便餐)
 在古晋国际机场集合, 乘坐航班飞往上海中转吉隆坡。抵达后, 送往入住酒店休息
 酒店: 上海凯利亚德酒店 4*或同级

第二天 上海 - 江阴飞马水城 (早/午/晚)
 【1192弄老上海风情街】 【上海自然博物馆】 【江阴飞马水城】
 【百马巡城】 【梦幻音乐喷泉】
 酒店: 江阴明都大酒店 5*或同级

第三天 江阴 - 无锡 (早/午/晚)
 【蠡湖公园观渔父岛】 【华莱坞影城+开瓶器博物馆】 【拈花湾小镇】
 酒店: 无锡拈花湾客栈酒店 (景区内 4*) 或同级

第四天 无锡 - 杭州 (早/午/晚)
 【梦想小镇 (三期)】 【西溪湿地 (含电瓶车和游船)】
 酒店: 杭州金沙博乐诗酒店 4*或同级

第五天 杭州 - 海宁 (早/午/晚)
 【乘电瓶车漫游西湖南山路】 【梅家坞茶园】 【西山大竹海森林公园】
 【海神庙、孔庙学宫和武侠大师金庸书院】
 酒店: 海宁开元度假酒店 5*或同级

第六天 海宁 - 上海 (早/晚)
 【海宁中国皮革城】 【泰晤士小镇】 【星巴克烘焙工坊】
 ** 推荐午餐 - 海底捞火锅 (自点自费)
 酒店: 上海凯利亚德酒店 4*或同级

第七天 上海 ✈️ 吉隆坡 (早)
 全天自由活动。自愿选择:
 1. 【上海迪士尼乐园】 (RM350/人含迪士尼平日门票和来回接送服务。午晚餐游客请在乐园内自理) 或;
 2. 【东方明珠电视塔+悬空走廊+老上海蜡像馆+全球首家可口可乐主题餐厅自助午餐、迪士尼小镇和奕欧来 OUTLETS】 (RM260/人含东方明珠二球门票和自助午餐和来回接送服务)
 游毕, 送往机场乘搭航班飞返家园

第八天 吉隆坡 ✈️ 古晋 (机上便餐)
 到达家园

团费已含保证自费: 【上海炫 SPIRAL 特色杂技秀】 【湖州太湖月亮湾景区】
 【乘船游览世界文化遗产京杭大运河清名桥景区】
 【杭州 G20 城市阳台和砂之船 OUTLETS】

风味餐: 三黄鸡风味, 水城晚宴, 欢乐牧场海鲜自助大餐, 大唐风味, 杭邦菜,
 东坡肉风味, 烤肉 BBQ 自助餐, 陈府家宴, 渝信米其林准星餐厅
 海底捞火锅 (自点自费)



【泰晤士小镇】
 是一座英伦气息十足的高档别墅区, 坐落着哥特式教堂、维多利亚式露台, 还有城堡、喷泉、广场和很多咖啡店、画廊、美术馆。



【上海迪士尼乐园】

是中国内地的首座, 亚洲第三个、世界第六个迪士尼主题公园



【江阴飞马水城】

被誉为“世界上收藏马匹品种最多的俱乐部”是国内最大的室内盛装舞步马术表演馆



【西溪湿地】

是一个集城市湿地、农耕湿地、文化湿地于一体的国家湿地公园。被评为国家AAAAA级旅游景区

团费包括: 国际国内机票, 托运行李 (20kg), 标准机舱选位, 行程所列明之旅游交通, 酒店住宿, 餐食, 观光景点及主要大门票, 中国签证, 专业导游及司机小费。

团费不含: 超重行李限额, 旅游保险, 个人消费, 行李员小费, 导游推荐自费项目及行程未列明的项目, 自然灾害及航班延误所引起的损失

8 Days 6 Nights The Best of Enchanting Jiangnan

No Shopping Stop

<p>Day 1 Kuching 🚗 Kuala Lumpur 🚗 Shanghai (MOB) Assembly at Kuching International Airport for your pleasant flight to Shanghai via Kuala Lumpur. Upon arrival, meet and greet then transfer to check in hotel. Hotel : Kyriad Marvelous Hotel 4* or similar</p>
<p>Day 2 Shanghai - Jiangyin Pegasus Water City (B/L/D) [1192 old Shanghai style street] [Shanghai Natural History Museum] [Jiangyin Pegasus Water City] [BaiMa Xuncheng] [Music Fountain] Hotel : Mingdu Hotel 5* or similar</p>
<p>Day 3 Jiangyin – Wuxi (B/L/D) [Penghu Park Fisherman Island] [Wallywood + Bottle Opener Museum] [Huanhua Bay Town] Hotel : Nianhua Inn 4* or similar</p>
<p>Day 4 Wuxi – Hangzhou (B/L/D) [Dream Town Phase III] [Xixi National Wetland Park (including battery car and cruise ship)] Hotel : Berkesy Residence Jinsha Lake 4* or similar</p>
<p>Day 5 Hangzhou – Haining (B/L/D) [Battery Car Tour West Lake Nanshan Road] [Meijiawu Tea Garden] [Xishan Forest Park] [Tanah Lot Temple, Confucian Temple, Jinyong College] Hotel : Kaiyuan Holiday Hotel 5* or similar</p>
<p>Day 6 Haining – Shanghai (B/D) [Haining China Leather City] [Thames Town] [Starbucks Reserve Roastery Shanghai] ** recommended lunch - Haidilao Steamboat (own expenses) Hotel : Kyriad Marvelous Hotel 4* or similar</p>
<p>Day 7 : Shanghai 🚗 Kuala Lumpur (B) Free day; you may choose:</p> <ol style="list-style-type: none"> [Shanghai Disneyland] (RM350/person includes Disney weekday tickets and round-trip transfer. Lunch and dinner on own expense in Disneyland) or; [Oriental Pearl TV Tower, Suspension Gallery, Old Shanghai Wax Museum + World's First Coca-Cola Themed Restaurant (buffet lunch), Disney town and Yi Ou Lai Outlets] (RM260/person with Oriental Pearl TV Tower (2nd Ball and buffet lunch with return transfer <p>After which, transfer to Pudong International Airport for your flight back home.</p>
<p>Day 8 Kuala Lumpur 🚗 Kuching (MOB) Home sweet home</p>



[Shanghai Disneyland]

It is the first in mainland China, the third in Asia and the sixth Disney theme park in the world



[Jiangyin Pegasus Water City]

Known as "the club with the largest collection of horses in the world" is the largest indoor dressage equestrian performance hall in China.



[Xixi National Wetland Park]

It is a national wetland park integrating urban wetlands, agricultural wetlands and cultural wetlands. Was rated as a national AAAAA tourist attraction

Compulsory Optional Tour: [Shanghai SPIRAL- Xuan Acrobatic show] [Huzhou Tai Lake Moon Bay Scenic Area]
 [Boat Tour World Cultural Heritage Qingmingqiao Ancient Canal Scenic Area]
 [Hangzhou G20 Chengshi Yangtai and The sand boat OUTLETS]

Special Cuisine: Shanhuang Chicken, ShuiCheng Dinner, Happy Farm Seafood Buffet, Datang Cuisine, Hangbang Cuisine, Dongbo Meat Cuisine, BBQ Buffet, Chen Family Dinner, Yixin Sichuan Cuisine, Michelin Starred Restaurant, Haidilao Steamboat (own expense)

The tour fare includes: International and domestic air tickets, checked baggage (20kg), standard seat selection, travel information listed on the itinerary, hotel accommodation, meals, sightseeing spots and major tickets, China Visa, guide and driver tips.

The tour fare does not include: Excess baggage allowance, travel insurance, personal expenses, portorage, recommended optional tours and items not specified in the itinerary, losses caused by natural disasters and flight delays.